
Brugerbestyrelsesmøde, Emdrup Idrætsanlæg, tirsdag d. 12/9 2023 kl. 16:30-17:30 

  

Kultur- og Fritid Bispebjerg: Morten Slaatorn, Nicole Månsson   

  

Til stede, KFUMs brugerbestyrelse: Erik Bahn, René Thor Olsen, Vibeke Schmidt, Thomas 
Skouboe, Thomas Sørensen, Jens Risum  

 

1. Godkendelse af referat fra sidst. 

Ja. 

 

2. Opfølgning på punkter fra sidste møde.  

Gennemgang på anlæg: afventer svar fra Bo mht. dato. Morten indkalder til møde.  

Der er efterfølgende opsat et møde torsdag d. 5/10 kl. 14-15 

 

3. Nyt fra KFF. 

Fordeling: udendørs vinterfordeling forlænges med ét år. Indendørs fordeling 

påbegyndes snart. Informationer ang. deadlines og proces udsendes fra det centrale 

bookingteam i løbet af efteråret.  

Kunstgræsbane fordeles gennem en ekstraordinær fordeling. Forventes at den åbnes 

snart, med ansøgningsvindue på 2 uger. Fordeling sker ud fra retningslinjer v. 

Folkeoplysningsudvalget. 

Beach baner skal i første omgang ikke i fordeling, og vil i stedet være tilgængelig ’ad 

hoc’, da det ikke forventes at behovet for adgang til baner kan tilpasses en 

fordelingsrunde. Dette er status, til andet skulle besluttes. Vibeke/håndbold er enig i 

beslutningen. 

Vibeke: note til brug af beach banerne - hegnet af og låses med nøgle. Hvilket ikke er 

som aftalt. Vibeke har nøglen pt. 

 

Beach baner er etableret, med aflevering til KFF d. 19/9. Der skal blot trækkes streger 

op. Der ligger en bestilling på dette ved Tress Sport og det forventes at blive gjort 

snart, dog ikke inden d. 19/9.   

Aflevering af kunstgræsbane til KFF er ligeledes fredag d. 19/9. 

Thomas Sø., Vibeke: Foreninger har ønske/behov om at være med til aflevering, da 

de skal lære at trække streger op m.fl.  

Vibeke: hvor ligger driftsansvar for banerne?  

Morten: ligger ved Faciliteter. Problematik i at det rigtige maskineri ikke er 

bestilt/indkøbt, hvilket er en opgave der ligger ved faciliteter at løse. 

Drift af kunstgræsbane: driftsbehov vil være øget under vinterperiode, da vand 

opsamles og fryses inde i korkgranulaterne og hårdgør dem.  

Thomas Sø.: er der snerydning af banerne?  

Morten: Følger op på driftsdetaljer efter overlevering af banerne. 



Vibeke: drift af de nye baner vil kræve ekstra bemanding på udeområdet over 

vinteren, hvad er plan for løbende vedligehold?  

Morten: ved ikke om der er planlagt daglig vedligehold heraf, men der skal være 

løbende vedligehold. Vurdering af det behov ligger ved Faciliteter 

Vibeke: driftsfordeling skal klarlægges.  

Morten: der opsættes et møde på tværs af KFUM og KFF, hvor drift og brug af både 

beach baner og kunstgræsbane gennemgås.  

 

4. Anlægget lukket i skoleferien!? 

Misforståelse internt, faldt sammen med Mortens ferieafholdelse. Anlægget burde 

have været åbent som der plejer over sommeren. 

Vibeke: Omklædningsrum m.fl. var låst af 

Morten: de står normalt åbent, og bør stå åbent i sommerferien. Håndboldhal har 

været lukket i juli mdr., efter aftale. 

Over forår 2024 planlægges anlæggets åbning over sommer på tværs af KFUM og 

KFF. 

 

5. Parkering (møde imellem KK, Grundejerforeningen og KFUM). 

René: Møde afholdt m. diverse relevante deltagere. 

Morten: omkring afklaring af snitflader; TMF har det meste af ansvaret omkring 

parkeringsforhold og KFF kan ikke afholde folk fra at holde uhensigtsmæssigt. 

René: Der blev til mødet aftalt at KFUM vil orientere medlemmer m.fl. omkring 

parkeringsforhold. 

Morten: Der vil blive sendt parkeringsvagt til at lave opsyn i tidsrum med 

spidsbelastning.  

René: Der er en udbredt bekymring for at nye baner vil resultere i øget belastning på 

parkeringsforholdene. 

Planlægning ved KFF vil undersøge om man kan få flere pladser omkring 

fodboldbaner 

 

6. Orientering om brugsretten, status og KFUM’s leje af lokaler/aftale om ejendom 

Nøkkerosevej 23, 2400, Kbh. NV. 

René: Ikke noget nyt, CF har afventet svar siden juni mdr. 

Der er anket over pris for cafeteria, jf. seneste udkast til aftale.  

 

Vibeke: KFUM-håndbold mister medlemmer grundet mistede tider til harpiks i LH/RYP 

(foreningen har mistet tider i RYP, grundet tildelte tider i LH som test – men LH er 

senere hen besluttet til ikke at skulle være en harpikshal). Det er vigtigt at de kan 

søge andre anlæg. Der ligger en problematik i at tider i harpikshaller ikke fordeles 

ligeligt. Der fordeles aktuelt ud fra antal medlemmer under 19, og ikke antal 

medlemmer der bruger harpiks, hvilket giver skævvridning i fordeling af harpikstider.  



Morten: opfordring til at indgå dialog med folkeoplysning omkring fordelingen af 

tider. 

 

7. Brugerbestyrelsens økonomi/brugerbestyrelsesmidler. 

38.000 

Aktuelle tal er efter indkøb af ur. 

Midlerne kan overflyttes til 2024. 

René: ønske om at købe 2 KFUM-flag. 

Morten: beslutning skal vendes centralt, for at tjekke om det går under BB midler – 

opfordring til at foreningen selv køber dem. 

 

8. Tryghed på anlægget. 

Ikke noget nyt omkring utryghed eller hærværk siden sidst. 

Thomas Sk.: det bliver meget mørkt bag padelbanerne, ønske om belysning i det 

område. 

Morten: pulje til anlægsmidler, vil i den indstille til at der bliver kigget på midler til 

tryghedsbelysning. 

Thomas Sø.: samme problematik bag fodboldbanerne. Den del af anlægget har 

tidligere været mere øde, men vil med de nye baner være mere aktiv.  

Morten: kvantificering af behovet for ekstra belysning kan tages op til gennemgang 

på anlægget med Faciliteter.  

Thomas Sk.: går gerne med. 

Morten: Indstilling på halinspektørordning er i forhandling, får snart svar på 

ordningens fremtidige format, hvorefter Bispebjerg Fritid og Idræt skal finde format 

for bydelen. 

 

9. Status på anlægsarbejder i Emdrupparken (kunstgræsbane, beachbaner og 

padelbaner). 

Beach baner og kunstgræsbane er allerede gennemgået i pkt. 3 ’Nyt fra KFF’ 

Thomas Sk.: Padelbaner afleveres om 14 dage. 

 

10. Mulighed for aflåsning af hallen af fx træner. 

Morten: Hvor ofte er det nødvendigt? 

Vibeke: ofte søndag, og aftener generelt.  

Morten: bedste løsning er at ringe til 15-24 og bede dem låse af. 

Vibeke: problem om morgenen, hvor håndbold har oplevet at hallen ved systemfejl er 

låst – løsning? 

Morten: ressourcer politisk besluttet at blive fjernet, så der ikke er bemanding om 

morgenen i weekender. Derfor er der ikke en god løsning. 

 

11. Evt. 



Thomas Sk.: nyt om skraldespande?  

Morten S.: sendt til Bo 

René: Vedligehold og oprydning halter. Ukrudt uden for banerne, hvad er status for 

vedligehold? 

Foreninger: nogle ting der roder, er foreningernes egne. 

René: gennemgå på runde 

Morten S.: funktionalitet af baner vægtes højere end ukrudt m.fl., og vedligehold 

heraf afhænger af ressourcer 

 

Morten: Der er pt. aktiv ansøgning på pulje til anlægsprojekter: Anlægstilskud til 

idrætsfaciliteter | Københavns Kommunes hjemmeside (kk.dk) 

Frist er 1/10.  

 

12. Næste møde. 

Tirsdag 9/1 16:30-17:30 

 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.kk.dk%2Fbrug-byen%2Fkultur-og-projektstoette%2Fanlaegstilskud-til-idraetsfaciliteter&data=05%7C01%7C%7C730663fee99b4cfa50b708dbb4ecc50c%7C769058ab4487418f8b6cf4b48243edd7%7C0%7C0%7C638302701220500393%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=4afta8dnl5Dc4cbJJCTDHtf1LcgWTBMYZHyKGral14Q%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.kk.dk%2Fbrug-byen%2Fkultur-og-projektstoette%2Fanlaegstilskud-til-idraetsfaciliteter&data=05%7C01%7C%7C730663fee99b4cfa50b708dbb4ecc50c%7C769058ab4487418f8b6cf4b48243edd7%7C0%7C0%7C638302701220500393%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=4afta8dnl5Dc4cbJJCTDHtf1LcgWTBMYZHyKGral14Q%3D&reserved=0

